
 

 

            Referat fra Bestyrelsesmøde nr.143 mandag d. 9.5. 2022 kl. 12 
 

 

           Til stede: Mogens, Leif, Jane, Birgit og Annette (ref) 

 Fraværende: Pia, Bente og Torben 

             

       

1. Referat fra forrige bestyrelsesmøde 

Godkendt 

        
2. Orientering og Meddelelser (Formanden): 

 
Orientering ang. møde med Jørgen Skriver om bordtennisborde. 
 
Orientering om kommunens seminar om bevægelse i Rødovre kommune: 
En interessant aften, hvor 4 bestyrelsesmedlemmer deltog. Udgangspunktet var en stor 
undersøgelse af voksne over 15 år, lavet af Syddansk Universitet. Den viste indenfor mange 
bevægelsesområder, hvilke interesser folk i Rødovre og fire andre sammenlignelige kommuner var 
aktive i. Bagefter var der snak ved bordene om, hvor foreningslivet evt. havde gode ideer til tiltag 
inden for deres områder. En ide i vores regi, kunne være ”Bedste”volley, som RS volley f.eks. 
foreslog. Det ser vi nærmere på til efteråret. 
 
Meddelelser: 
 

 1.  Generalforsamlingen: Forløb upåklagelig. 
 2.  Medlemsantal: Vi er pt.372 medlemmer 

3. Salg af billetter til aktiviteter: Der har været en del forespørgelser, om det er muligt at reservere 
billetter til aktiviteter, når man er syg etc. Det kan man ikke, man må forsøge at alliere sig med 
nogle der kan købe til èn. Bestyrelsesmedlemmer er selvskrevne, da de jo ikke kan stå i kø.  Der 
oprettes gerne venteliste. 
4.  Kontrol af betalt kontingent: Der foretages kontrol snarest 
5.  Mentorordning: På foreningsmødet var der hos andre foreninger oprettet en mentorordning for 
nye medlemmer. 
Vi blev enige om, at Mogens fortsatte sin gode og grundige velkomst til nye medlemmer, og at alle 
andre fortsatte med at tage godt imod de nye, og huske dem på kaffestuen m.m.    

 
3. Økonomi (Kassereren):   

Krolf har fået lidt nyt udstyr, ellers ingen bemærkninger 
                                        

4. Aktiviteter: (Arrangementsudvalget):   
Fødselsdagsfesten forløb rigtig godt. Der har været rigtig mange rosende tilbagemeldinger, så det 
er dejligt. 
Efterårets aktivitetskalender er under udarbejdelse og kommer op så snart alt er på plads. 
   

5. Eventuelt:  
Et ønske til kommunen, en industriopvaskemaskine til Rødovregård.  
 
                     

 Næste bestyrelsesmøde mandag d. 13.juni 2022  kl. 12, mødelokale 1 
 


